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Interpelacje i zapytania radnych 
 

Radny GRZEGORZ SIWEK  

Szanowna Rado, Panowie Burmistrzowie, Panowie Przewodniczący, wczoraj na Komisji 

Planowania Przestrzennego został odrzucony mój pomysł, aby chodnik, który jest przy ul. 

Krzywe Koło, a dochodzi do ul. Mickiewicza przesunąć, aby z 0,5 m zrobić 1,5 m chodnika, 

czyli, żeby troszeczkę przesunąć ulicę. Wczoraj ten pomysł na Komisji Planowania 

Przestrzennego nie przeszedł i mam takie pytanie, czy w ramach Budżetu będzie można ująć 

zmianę, czyli przesunięcie tej drogi tak, aby umożliwić mieszkańcom Lubartowa, dzieciom, 

przeważnie osobom, które chodzą do przedszkola prawidłowe poruszanie się na tym 

chodniku. To jest jedno moje pytanie. A drugie moje pytanie związane jest z osiedlem 

Ogrody, a mianowicie, czy zostały wykupione jakieś działki pod przedłużenie ulicy 

Jaśminowej? Jeśli tak, to czy zostały niewykupione jakeś, czy jakie ilości nie zostały 

niewykupione i kiedy możemy liczyć na to, aby udostępnić osobom, które mają tam działki, 

jakikolwiek dojazd. Chodzi nawet o odjazd drogą gruntową. 

 


